
کشف بزرگ ترین محموله مواد مخدر کشور آژیر

گروه اجتماعی: فرمانده انتظامی استان هرمزگان از کشف بزرگ ترین 
 محموله قاچاق مواد مخدر کش��ور طی 5 س��ال گذش��ته به میزان
۸ تن و ۸۷۸ کیلو انواع مواد مخدر طی یک عملیات مس��لحانه در 

استان خبر داد. 
به گزارش میزان، س��ردار عزیزالله ملکی گفت: در ادامه سلس��له 
عملیات های مقابله با قاچاقچیان مواد مخدر و سوداگران مرگ، مأموران 
با بهره گیری از ش��یوه های خاص پلیس��ی از بارانداز و تردد محموله 
س��نگین مواد مخدر در منطقه جانوری شهرستان جاسک مطلع و با 
اشرافیت اطلاعاتی و در یک دوره ۴5 روزه، محل دقیق تردد قاچاقچیان 
مواد مخدر، بارانداز و محل دپوی مواد را شناس��ایی کردند. این مقام 
انتظامی تصریح کرد: به لحاظ کوهستانی بودن مسیر و اشراف دیده بانی 

قاچاقچیان ب��ر منطقه، پس از یک درگیری مس��لحانه بین ماموران 
انتظامی و اش��رار قاچاقچی در نزدیکی دپوی مواد مخدر، قاچاقچیان 
بعد از درماندگی در درگیری، با استفاده از تاریکی هوا عرصه را بر خود 
تنگ دیده و از محل متواری شدند. سردار ملکی اظهار داشت: طی این 
عملیات ماموران موفق به کشف و ضبط ۸ تن و ۸۷۸ کیلوگرم انواع مواد 
مخدر شامل ۸ تن و ۷۷۸ کیلو تریاک، ۱۰۰ کیلوگرم هروئین، تعداد 5 
قبضه سلاح جنگی به همراه مهمات مربوط و ۳ دستگاه بی سیم دستی 
از قاچاقچیان شدند. فرمانده انتظامی استان هرمزگان با اشاره به اینکه 
یک نفر از قاچاقچیان دستگیر و تحقیقات برای شناسایی متهمان ادامه 
دارد، خاطرنشان کرد: منطقه جانوری منتهاالیه شرقی استان هرمزگان 
و در منطقه ای مثلثی بین اس��تان های کرمان، هرمزگان و سیستان و 

بلوچس��تان واقع ش��ده و به نوعی محل بارانداز مواد مخدر است. این 
فرماندهی با ساخت پاسگاه جدید، به صورت جدی برخورد با سوداگران 

مرگ را در دستور کار خود قرار داده است.

احم�د طالقانی: ط��رح تحول و 
توزی��ع رای��گان دفترچ��ه بیمه 
س��لامت از جمله مواردی اس��ت که ب��ه عنوان 
دس��تاورد دول��ت مطرح می ش��ود، ب��ا این حال 
برخی شتابزدگی ها و نادیده انگاشتن بررسی  های 
کارشناسی باعث ش��ده هر دو طرح با مشکلاتی 

مواجه شود. 
کارشناسان پرداخت کارانه  های میلیونی به برخی 
پزشکان و همزمان بیکاری تعداد زیادی از پزشکان 
جوان و فارغ التحصیلان گروه  های پزشکی، تبعیض 
در نظام پرداخت دست اندرکاران سلامت و تناسب 
نداشتن فشار کاری با میزان حقوق و دستمزد را از 
مهم ترین چالش  های پیش روی طرح تحول سلامت 
می دانند.  از س��وی دیگر توزیع بی حساب و کتاب 
۱۱ میلیون دفترچه بیم��ه خدمات درمانی بدون 
مشخص کردن گروه  های هدف و پیش بینی منابع 
درآمدی پایدار این هر دو طرح را که می توانس��ت 
مفید و چاره ساز باشد، زمینگیر کرده است. بتازگی 
مدیرعامل بیمه س��لامت ایرانیان اذعان کرد پس 
از رایگان ش��دن بیمه سلامت همگانی، 5 میلیون 
نفر از افرادی که حق بیمه می پرداختند، صندوق 
بیم��ه ای خود را تغییر دادند و توانس��تند دفترچه 

بیم��ه  س��ازمان  از  رای��گان 
س��لامت ایران دریافت کنند! 
هدف قانونگ��ذار از این طرح 
کمیته  مددجویان  پوش��ش 
امداد، بهزیستی و دهک  های 
بی بضاع��ت و کم بضاعت بود، 

این حقای��ق در کنار گرفتاری  ه��ای مالی دولت و 
برخ��ی پرداخت های خارج از ش��مول باعث ش��د 
بتازگی با تصمیم وزارت رفاه و تعاون توزیع دفترچه 
رایگان بیمه س��لامت متوقف شود و دارندگان این 
دفترچه ها مکلف به مراجعه به مراکز دولتی شوند، 
افرادی هم که تمایل به مراجعه به بخش خصوصی 
داش��تند موظف به پرداخ��ت 2۰ هزار تومان حق 
بیمه ماهانه به ازای افراد تحت پوشش شدند. برای 
بررسی بیش��تر این موضوع و طرح بیمه همگانی 
س��لامت با یکی از اعضای کمیس��یون بهداشت و 
درم��ان مجلس به گفت وگو پرداختیم و نظرش را 

در این باره جویا شدیم.

کمرش�کن  ■ هزینه  ه�ای 
حوزه سلامت

عض��و  خالق��ی،  بش��یر 
و  بهداش��ت  کمیس��یون 
درم��ان مجل��س در این باره 
با »وطن امروز«  در گفت وگو 
می گوید: هزینه های کمرش��کن حوزه س��لامت 
ک��ه اکنون دولت را زمینگیر کرده به دلیل برخی 
اقدامات کارشناس��ی نش��ده مانند پرداخت  های 
بی ضابطه از جمله کارانه برخی پزشکان و توزیع 
دفترچه سلامت همگانی بین همه اقشار جامعه 
ب��دون در نظ��ر گرفتن توان مالی اف��راد و برخی 
اقدام��ات دیگر اس��ت که باید با آسیب شناس��ی 
برطرف ش��ود. بنا ب��ر اظه��ارات وی، راه جبران 
کس��ری بودجه در حوزه بهداشت و درمان حذف 
بیمه س��لامت همگانی نیس��ت و این موضوع در 
صورت اجرایی شدن بخش مهمی از اقشار ضعیف 
جامعه از جمله روس��تاییان، عش��ایر و همینطور 

حاشیه نشینان را که تحت پوشش بیمه سلامت 
هستند با دش��واری  های زیادی مواجه می کند و 

سلامت جامعه را به خطر می اندازد.
وی افزود: ب��رای مدیریت هزینه ها در حوزه 
درم��ان بای��د چاره اندیش��ی کرد، یک��ی از این 
راهکارها می تواند راهنمای بالینی و شناسنامه 
الکترونیک��ی بیماران باش��د، چرا ک��ه در حال 
حاض��ر هزینه  ه��ای زی��ادی به دلی��ل مراجعه 
غیرضروری به آزمایشگاه ها، مراکز سی تی اسکن، 
رادیولوژی ها و مراکز  ام آر آی به بیمه ها تحمیل 
می ش��ود که ب��ا ایجاد راهنم��ای بالینی جلوی 
اینگونه مراجعه  های غیرضروری که در مواردی 
ب��ه دلیل رواب��ط ناس��الم این مراکز ب��ا برخی 

پزشکان شکل می گیرد، گرفته می شود.
نماینده مجلس با اشاره به افزایش هزینه طرح 
تحول سلامت خاطرنشان کرد: پیشنهاد و راهکار 
مجلس برای مقابله با کس��ری  های نظام سلامت 
همگانی اجرای طرح پزش��ک خانواده و راهنمای 
بالین��ی مراجعان به مراکز درمانی اس��ت، ضمن 
اینکه برخی پرداخت  های بی ضابطه و نجومی بویژه 
درباره کارانه 2 برابری برخی پزشکان هم با اقدام 

مجلس متوقف می شود. 

عضو کمیسیون بهداشت و درمان مجلس در گفت وگو با »وطن امروز«:گپ و گفت

راه جبران کسری بودجه، حذف بیمه همگانی نیست!

اجتماعي 0 4

رئیس مرکز اجرائیات پلیس راهور اعلام کرد
ضبط 4 هزار و 100 گواهینامه 

در ۷ ماه گذشته

 رئیس مرکز اجرائی��ات پلیس راهور ناجا به 
آم��ار ۷ ماهه ضبط گواهینامه رانندگان متخلف 
در سراسر کش��ور پرداخت و گفت: در این مدت 
۴ ه��زار و ۱۰۰ جلد گواهینامه ضبط ش��ده که 
از این تعداد بیش از ۱۰ جلد ابطال ش��ده است. 
سرهنگ احمد کرمی اسد، رئیس مرکز اجرائیات 
پلی��س راهور ناجا در گفت وگو ب��ا فارس، درباره 
آم��ار ۷ ماهه ضبط گواهینامه رانندگان متخلف 
دارای نمره منفی، اظهار داشت: در این مدت بالغ 
بر ۴۱۰۰ جلد گواهینامه ضبط ش��ده که از این 
تعداد حدود ۳9۰۰ جلد، محرومیت مرحله اول 
یعنی ۳۰ نمره منف��ی و ۳ ماه ضبط گواهینامه 
را داش��ته اند. رئیس مرکز اجرائیات پلیس راهور 
ناجا تصریح ک��رد: 22۰ جلد گواهینامه به علت 
محرومیت مرحله دوم و داش��تن 25 نمره منفی 
و ضب��ط گواهینامه ب��ه مدت 6 م��اه را به خود 
اختصاص دادند. این مقام ارش��د پلیس راهور به 
تفکی��ک تعداد گواهینامه ضبط ش��ده در معابر 
 درون ش��هری و برون ش��هری پرداخت و گفت:

2 هزار جل��د گواهینامه در معابر درون ش��هری 
توسط پلیس راهنمایی و رانندگی و 2۱6۰ جلد 
در معابر برون ش��هری توس��ط پلیس راه ضبط 
شده است. وی گفت: رتبه اول ضبط گواهینامه 
در معاب��ر درون ش��هری به تهران ب��ا 2۷9 جلد  
گواهینامه افراد متخلف اختصاص یافت و ش��هر 
اصفه��ان و ش��هر کرمان به ترتی��ب در رده های 
بعدی جای گرفتند. این مقام ارشد پلیس راهور 
بیش��ترین فراوانی نوع گواهینامه ضبط شده را 
مختص پایه یک با فراوانی 25۰۰ جلد دانس��ت 
و خاطرنش��ان کرد: پایه 2 با 6۷۰ جلد و پایه ۳ 
با ۳۳۰ جلد و موتوسیکلت با 26۳ جلد بیشترین 
آمار ضبط گواهینامه را به خود اختصاص داده اند.

واقعیِ الکی!
عل�ی مرادخان�ی: »همونطوری ک��ه می بینید 
۱۰۰درصد این روس��تا تخریب شده و متاسفانه 
۳۰۰ نفر از هموطنانمون در این روس��تا کشته 
شده اند ولی حکومت این آمار رو اعلام نمی کنه. 
باقی کسانی هم که اینجا مانده اند هیچ سرپناه 
و آذوق��ه ای ندارند و حکوم��ت اینها رو فراموش 
کرده.« اینها را می گفت و دوربینش را روی آن سه 
خانه ای که خراب شده بود، می چرخاند. من که 
پرسیدم این فیلم را برای چه کسی می فرستی؟ 
آدرس کانالش را به من داد؛ کانالی که ظاهرا در 
همان ۳-2 روز ساخته بود و 6۰۰ عضو هم جمع 
ک��رده بود. اما واقعیت چیز دیگ��ری بود؛ در آن 
روس��تا از بین ۱5 تا خانه، فقط ۴ تا خراب شده 
بود و کلا ۳ نفر به رحمت خدا رفته بودند. باقی 
خانه ها و آدم ها س��الم بود و مردم در آن خانه ها 
رفت وآمد داش��تند. آن طرف دوربین ۳ تا خانه 
خراب بود که واقعا با خاک یکسان شده بود ولی 
این طرف دوربین ۱2-۱۰ خانه بود و چند چادر 
سفید هلال احمر و ۳ تا ماشین سنگین سپاه که 
داش��تند راه روس��تا را صاف می کردند تا بعد به 
آواربرداری خانه های مخروبه برسند.  این ماجرا را 
ما به چشم خودمان در یکی از روستاهای دشت 
ذهاب دیدیم. بعد که من توی کانالش رفتم دیدم 
توی همان ۴-۳ روز حدود ۱5 فیلم گذاشته بود 
در همین حال و هوا. فیلم هایی که ظاهرا واقعی 
بودند و واقعا توی مناطق زلزله زده ضبط ش��ده 
بودن��د ولی واقعاً واقعی نبودند! این روزها خیلی 
از جمله ها و نقل قول ها و اخباری که ش��نیدیم 
درباره زلزله واقعی نبودند. از کانون بحران مخابره 
می شدند و بعضا توسط ش��اهدان عینی روایت 
می شدند ولی فرق های زیادی داشتند با واقعیت 
میدان. اینکه گفتند کشته ها بیش از ۱۰۰۰ نفر 
است ولی اعلام نمی کنند، اینکه گفتند هواپیمای 
فرانسوی حامل کمک به کرمانشاه رسیده، اینکه 
بعضی ها هلال احمر را به کم کاری متهم کردند 
و بعد حلالیت خواس��تند، اینکه بعضی ها تمام 
تلاش ش��ان را کردند که بین عملکرد س��پاه و 
ارتش فاصله بیندازند، اینکه بعضی ها حکومت )به 
معنای عام آن( را به  کم کاری متهم کردند؛ اینها 
دروغ ب��ود، واقعی نبود. مثل آن فیلمی که توی 
کانال 6۰۰ نفری منتش��ر شد و بین این طرف 
دوربی��ن و آن ط��رف دوربین فرق ه��ای زیادی 
داشت. اینجور حرف ها و تحلیل های دروغ و دغل 
نمی گذارد نقدهای درست هم آن طوری که باید 
دیده ش��ود. اینجور حرف ها فقط کام آدم را تلخ 
می کن��د. فقط اعتماد باقیمانده مردم را س��لب 
می کند و این همه تلاش این همه آدم را نادیده 
می گیرد و نمی گذارد ببینیم شور همدلی را که 
از کف دانشگاه تا طلبه های حوزه عملیه، از چپ 
تا راست، از هنرمند تا ورزشکار به وجود آمد توی 
این روزها. اینها هستند که واقعی هستند. اینها 
هستند که دلگرم کننده اند. بگذارید دلگرم بمانیم.

رئیس دانشگاه علوم پزشکی ایران:
تضمینی برای تخریب نشدن 
بیمارستان های تهران نیست

 رئیس دانش��گاه علوم پزش��کی ایران به 
مشکلات عدم مقاومت بیمارستان های تهران 
در برابر زلزله پرداخت و علت رایگان نش��دن 
خدمات درمانی در بیمارستان های دانشگاهی 
را تش��ریح کرد. به گزارش تس��نیم، مس��عود 
ناصری پور درباره پیش��نهاد یکی از اس��اتید 
پزشکی برای ارائه خدمات رایگان به بیماران 
در بیمارس��تان های دانشگاهی به دلیل اینکه 
مردم جان خ��ود را برای آم��وزش در اختیار 
رزیدنت ها ق��رار می دهند، اظهار داش��ت: در 
برخی کش��ورهای دنیا ارائ��ه خدمات درمانی 
رایگان در درازمدت باعث مشکلاتی شده است 
از جمله اینکه کیفی��ت خدمات کاهش پیدا 
می کند. رئیس دانش��گاه علوم پزشکی ایران 
درباره میزان توانمندی بیمارستان های تهران 
بویژه بیمارس��تان های زیرمجموعه دانش��گاه 
علوم پزش��کی ایران عنوان ک��رد: البته هیچ 
تضمینی در این باره وجود ندارد، زیرا میانگین 
عمر بیمارس��تان های تهران بسیار زیاد است، 
کمااینکه در طرح تحول سلامت برای بهسازی 
و نوسازی بیمارستان ها اقدامات موثری صورت 
پذیرفت ولی ساخت وساز بیمارستان فقط بر 
عهده وزارت بهداشت نیست. ناصری پور ادامه 
داد: در این ب��اره طی یک مصوب��ه اقتصادی، 
تفاهمنام��ه ای برای س��اخت بیمارس��تان با 
کشورهای کره جنوبی، چین و انگلستان لحاظ 
شده است که امیدواریم به ساخت بیمارستان 
در تهران منجر ش��ود و در مدت ۳ تا ۴ سال 
آینده شاهد س��اخت بیمارستان جدید برای 
مقابله ب��ا حوادثی چ��ون زلزله باش��یم. وی 
همچنین به قول مساعد شهردار تهران برای 
توجه به وضعیت بیمارستان ها در زمان زلزله 
نیز اش��اره کرد و گفت: به هر حال هم اکنون 
در زمینه مقاومت بیمارستان ها در برابر زلزله 

وضعیت خوبی نداریم.

مدیرکل آموزش وپرورش کرمان مطرح کرد
خطر تخریب ۳0 درصد 

مدارس کرمان
مدی��رکل آموزش وپرورش اس��تان کرمان 
گف��ت: ۳۰ درصد مدارس این اس��تان با خطر 
تخریب مواجه هس��تند. به گزارش تس��نیم، 
محمد محسن بیگی، مدیرکل آموزش وپرورش 
اس��تان کرمان درباره آس��یب زلزله به مدارس 
اظهار کرد: منطقه راهور بخش کوهساران مرکز 
زلزله بود، در این منطقه 5 مدرسه فعال داریم 
که هیچ کدام آس��یب ندیده اند و آس��یب های 
جزئ��ی به ص��ورت برخی ترک  ها اس��ت البته 
برای اطمینان بیشتر مدارس در روزهای شنبه 
و یکش��نبه تعطیل ش��د. وی افزود: در کرمان 
۴ هزار و ۸۰۰ مدرس��ه دولتی و ۸۰۰ مدرسه 
غیردولتی داریم که ۳۰ درصد مدارس با خطر 
تخریب مواجه هستند و دعا می کنیم در طول 
روز اتفاقی نیفتد، چ��را که مدارس در معرض 
خطر هس��تند و ممکن اس��ت آس��یب جدی 

دانش آموزان را تهدید کند.

سازمان تأمین اجتماعی  اعلام کرد
نمایش سوابق بیمه شدگان 

به تفکیک روز 

س��ازمان تامین اجتماعی اعلام کرد: این 
قابلیت در سامانه س��وابق بیمه شدگان ایجاد 
شده که بتوانند نمایش سوابق به تفکیک سال، 
م��اه و روز خود را مش��اهده کنند. به گزارش 
»وطن امروز«، با توجه به درخواست و مطالبه 
بسیاری از بیمه شدگان تحت پوشش سازمان 
تامین اجتماعی جهت اطلاع از میزان سوابق 
پرداخت ح��ق بیمه خود و در راس��تای ارائه 
خدمات غیرحضوری و اطلاع رس��انی شفاف، 
ام��کان نمایش و چاپ س��وابق به تفکیک در 
سامانه اینترنتی مشاهده سوابق بیمه شدگان 
مهی��ا ش��ده اس��ت. بیمه ش��دگان متقاضی 
اس��تفاده از ای��ن خدمت که تاکن��ون از این 
سرویس س��ازمان استفاده نکرده اند می توانند 
به بخ��ش مش��اهده س��وابق بیمه ش��دگان 
 در پایگاه اطلاع رس��انی س��ازمان به نش��انی  
www.tamin.ir مراجع��ه، ب��ا اس��تفاده از 
راهنم��ای موجود، در س��امانه مذکور ثبت نام 
کرده پ��س از ایجاد و فعال ش��دن حس��اب 
کارب��ری، از  وضعیت بیمه پردازی و س��وابق 

پرداخت حق بیمه خود مطلع شوند.

راهور

گ�روه اجتماعی: اخباری از تعدیل نیرو در شورای 
شهر به گوش می رسد اما از همان جا خبر می رسد 
که نیروهای جدیدی نیز در حال جذب هس��تند. 
هنوز بیش��تر از ۴ یا 5 ماه از آغاز به کار ش��ورای 
پنجم نگذشته اس��ت اما تغییرات نیروهای اداری 
در شورای پنجم شهر تهران آنچنان زیاد بوده که 
مورد توجه قرار گرفته است. این تغییرات با عنوان 

تعدیل نیرو آغاز شد. 
البته تاکنون کارمندان بسیاری از شورا تعدیل 
شده اند؛ کارمندانی که سابقه فعالیت چندین ساله 
در این ش��ورا داشته اند و برخی آنها از زمان شورای 
اول در ساختمان خیابان بهشت فعال بودند. شورای 
پنجمی ه��ا به دنبال تعدیل نیروها از 5۰۰ به ۱۴۰ 
نفر هستند اما خبرهایی از شورا به گوش می رسد 
که به ازای هر نیروی تعدیل ش��ده، نیروی جدید 
به ش��ورا اضافه شده است. بیان این نکته نیز حائز 
اهمیت است که محمدعلی نجفی، شهردار جدید 
در ابتدای شروع فعالیت خود در سیستم مدیریت 
ش��هری تهران وع��ده داد تعدیل نیرو در مجموعه 

شهرداری اتفاق نخواهد افتاد.
تعدیل کارشناسان و مشاوران سابق ■

ب��ه گزارش باش��گاه خبرنگاران ج��وان، زهرا  
نژادبهرام، عضو هیات رئیس��ه ش��ورای شهر  نیز 
درب��اره تسویه حس��اب ب��ا بعضی کارکن��ان در 
روزه��ای گذش��ته گف��ت: تع��دادی از نیروها از 
ش��هرداری به ش��ورا مامور ش��ده بودند و دوباره 
به ش��هرداری برگشتند، تنها نیروهایی که پایان 
کار به آنها تعلق گرفته اس��ت کسانی هستند که 
مشاوران و کارشناس��ان اعضای قبلی بودند و با 
رفت��ن اعضای قبلی بعضی از آنها همچنان مورد 
 اس��تفاده قرار گرفتند و به بعضی ها نیاز نبود که 

تعدیل شدند.

برای اداره شورا 140 نفر کافی است ■
در همی��ن باره، افش��ین حبی��ب زاده، عضو 
شورای اس��لامی پنجم ش��هر تهران هم  درباره  

کارمندان  تعدی��ل  موض��وع 
ش��ورای ش��هر اظهار داشت: 
در  نی��رو  تعدی��ل  موض��وع 
ش��ورای پنجم اتفاقا سیاسی 
نیست. شورای ش��هر تهران 
بر اساس چارت تعریف شده 
طب��ق قانون بای��د ۱۴۰ نفر 
نیرو داش��ته باش��د، طبیعی 
اس��ت اگر ی��ک نف��ر اضافه 

باشد باید به سازمان بازرسی کل کشور پاسخگو 
باش��یم که مجوز قانونی این را از کجا گرفته ایم. 
وی افزود: ما فکر می کنیم برای اداره شورا ۱۴۰ 

نفر کافی است.

شورای جدید بیشتر به کارشناس نیاز دارد ■
از س��وی دیگر محمود میرلوحی، عضو شورا 
و معاون اداری و اجرایی رئیس ش��ورای ش��هر 
ته��ران در همی��ن رابطه با 
بی��ان اینک��ه طب��ق مصوبه 
قانونی س��ال ۷۸ شورا ۱۴۰ 
پس��ت دارد، ادام��ه داد: در 
ابتدای ش��هریور که شورای 
پنجم روی کار آمد، مجموعه 
نیروهای ش��ورا ۴5۰ نفر به 
علاوه تعدادی از نگهبانان و 
نیروهای خدماتی بود که به 
مرز 5۰۰ نفر می رس��ید. ش��ورا تصمیم دارد به 
مقررات و مصوبات بازگردد. وی افزود: ش��ورای 
جدید بیش��تر به نیروی کارش��ناس نیاز دارد تا 

نیروی اداری.

اتوبوسی نیرو جابه جا کردن عمل به قانون نیست ■
در همین راس��تا، مهدی چمران، رئیس سابق 
شورای شهر تهران بیان داشت: از دوره اول شورای 
ش��هر تهران برای این ش��ورا ۱۴۰ پس��ت مصوب 
سازمانی تعیین شده بود. چمران افزود: ما در دوره 
دوم و سوم با  ۱۴۰ نفر پست سازمانی مصوب شده 
و کارکنان خدماتی که مجوز استفاده از آنها نیز اخذ 
شده بود و تعدادی مشاور، به 2۰۰ نفر نمی رسیدیم. 
رئیس سابق شورای شهر تهران اضافه کرد: در دوره 
 چهارم شورا بر اس��اس قانون تعداد اعضای شورا از

۱5 نفر به ۳۱ نفر افزایش یافت لذا آن ۱۴۰ نفر دیگر 
کفای��ت نمی کرد، به همین دلیل افزایش 2 برابری 
تعداد اعض��ا، افزایش 2 برابری تعداد کارکنان را به 
همراه داشت که البته آن دوره هم بنده رئیس شورا 
نبودم. وی افزود: همان زمان اعضا مصوب کردند هر 
نفر از اعضا می توانند 2 مش��اور داشته باشند و هر 
کمیسیون نیز می تواند هزار ساعت مشاوره بگیرد. 
چمران افزود: در س��ال دوم ما تعدادی از نیروها را 
تعدیل کردیم و با سایر آنها که مورد نیاز شورا و خود 
اعضا  بودند قرارداد دقیقی تنظیم کردیم به همین 

جهت تعداد کارکنان اضافه شد. 
وی افزود:  ام��روز در حالی از مازاد نیرو صحبت 
می کنن��د ک��ه مش��اوران دوره قبل رفته ان��د و اگر 
منظورش��ان کارمندان شوراست که به طور قطع به 
آنها نیاز اس��ت و اگر آنها را بردارند حتما  جای شان 
اش��خاص دیگری را خواهند گذاش��ت. عضو سابق 
ش��ورای ش��هر تهران با بیان اینکه ما اتوبوسی نیرو 
نیاوردیم و نبردیم، اظهار داش��ت: نه کسی را آوردیم 
و نه بیرون کردیم، اینکه عده ای را اتوبوس��ی بیرون 
کرده و اش��خاصی دیگری را اتوبوس��ی بیاورند، این 
نه تنها کوچک کردن سیستم و عمل به قانون نیست، 
بلکه اضافه کردن نیرو و بزرگ کردن مجموعه است.

خبرها از تغییر و تحول در نیروهای شورای شهر تهران حکایت دارد

خارج شدن از بهشت به بهانه تعدیل!
مهدی چمران، رئیس سابق شورای شهر تهران: اتوبوسی نیرو جابه جا کردن عمل به قانون نیست

نبض جامعه

هنوز بیش�تر از 4 یا 5 م�اه از آغاز به 
کار ش�ورای پنجم نگذشته است اما 
تغییرات نیروهای اداری در ش�ورای 
پنج�م آنچنان زی�اد بوده ک�ه مورد 
توجه قرار گرفته است. این تغییرات با 
عنوان تعدیل نیرو آغاز شد و تاکنون 

کارمندان بسیاری تعدیل شده اند
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25هزار ایرانی نیاز به پیوند عضو دارندآغاز ثبت نام برای کسرخدمت های سربازی
گ�روه اجتماع�ی: ثبت نام برای 
کسرخدمت های  از  بهره مندی 
مرب��وط به رزمندگ��ی، ایثارگ��ری و آزادگی در 
دفاتر پلیس+۱۰ آغاز ش��د. به گزارش ایسنا، بر 
اس��اس زمانبندی اعلام ش��ده از سوی سازمان 

وظیفه عموم��ی ناجا، تمام 
افراد متقاضی بهره مندی از 
کس��رخدمت های مربوط به 
ایثارگری  رزمندگی،  دوران 
و آزادگ��ی باید با مراجعه به 
دفاتر پلیس +۱۰ و پرداخت 

6۰۰۰ توم��ان درخواس��ت خ��ود را ثبت کنند. 
مهلت در نظر گرفته شده برای ثبت نام متقاضیان 
در ح��ال حاضر یک ماه اس��ت و در ۱۰ روز اول 
جانب��ازان و ایثارگران باید ب��ه دفاتر پلیس+۱۰  
مراجع��ه ک��رده و پ��س از آن نی��ز رزمندگان 

می توانند ب��ه این دفاتر مراجعه و ثبت نام کنند. 
گفتنی است هفته گذشته سردار ابراهیم کریمی، 
جانشین رئیس س��ازمان وظیفه عمومی ناجا با 
بیان اینکه این قانون و نحوه اجرای آن در ستاد 
کل نیروهای مس��لح مورد بررس��ی قرار گرفت، 
تصری��ح ک��رد: در نهای��ت 
مقرر ش��د س��الانه 2۰ هزار 
نفر امکان بهره مندی از این 
قانون را داش��ته باش��ند. در 
بیش��ترین  افرادی که  واقع 
اولوی��ت و امتی��از را در هر 
سال دریافت کنند تا 2۰ هزار نفر اول می توانند 
از این شرایط بهره مند شوند اما لازم است تمام 
افراد واجد شرایط و حتی افرادی که ممکن است 
در س��ال های آتی به سن مشمولیت برسند هم 

در این بازه زمانی نسبت به ثبت نام اقدام کنند.

گروه اجتماعی: وزیر بهداشت با 
اش��اره به اینکه در حوزه اهدای 
عض��و باید فرهنگس��ازی صورت پذی��رد، گفت: 
براساس آمار سالانه فقط 9۰۰ نفر اعضای خود را 
اهدا می کنند، در حالی که در حال حاضر 25هزار 

نف��ر نیاز به پیون��د دارند. به 
گزارش تس��نیم، سیدحسن 
هاش��می در چهاردهمی��ن 
همایش اهدای عضو )جشن 
نفس(، اظهار ک��رد: یکی از 
مواردی که باید به آن توجه 

ش��ود موضوع اهدای عضو است که در این زمینه 
صداوسیما و سایر رسانه ها می توانند با فرهنگسازی 
در این بخش موثر عمل کنند. هاشمی ادامه داد: 
در ح��ال حاضر 25 هزار نفر نیاز به پیوند دارند و 
این در حالی اس��ت که هر فردی که دچار مرگ 

 مغزی می ش��ود می تواند با اه��دای اعضای خود
۸ نفر را به زندگی بازگرداند. وی تصریح کرد: سالانه 
حدود 9۰۰ نفر اعضای خود را اهدا می کنند، این 
در حالی است که س��الانه بیش از چند هزار نفر 
دچار مرگ مغزی می ش��وند و می توانند اعضای 
خ��ود را اهدا کنند و این نیاز 
به فرهنگسازی دارد به طوری 
کش��ورها  برخ��ی  در  ک��ه 
یک سوم جمعیت آنها دارای 
کارت اهدای عضو هس��تند. 
وزیر بهداشت اظهار امیدواری 
کرد با فرهنگسازی موضوع اهدای عضو در کشور 
پیش از گذش��ته مورد توجه قرار بگیرد. هاشمی 
ادامه داد: براس��اس آمار در س��ال جاری 2 هزار و 
 5۰۰ پیوند کلیه، ۱2۰ پیوند قلب، ۳۰ پانکراس

۴ ریه و ۴۳ پیوند روده انجام شده است.

سلامتنظام وظیفه

یادداشت میهمان


